



# SOCCER CHALEUR

*Official Soccer Association for the Chaleur Region in Northern New Brunswick.*

## **Out of city players Policy**

Players outside the immediate area that Chaleur Soccer covers will be able to participate in club activities if:

- Their local club does not have a team within the same division they are trying out for with Chaleur Soccer. The above is nullified if they are moving in the region and have a physical address

Players outside the immediate area that Chaleur Soccer covers will NOT be able to participate in club activities if they are trying out for a team to gain a competitive advantage such as playing with a better team to reach provincials.

Players that have started a season with another club must first receive a release form signed from the initial club.

---

## **Politique des joueurs hors région**

Les joueurs à l'extérieur de la zone immédiate couverte par Soccer Chaleur pourront participer aux activités du club si :

- Leur club local n'a pas d'équipe dans la même division qu'ils essaient avec Soccer Chaleur. Ce qui précède est annulé s'il a déménagé dans la région et ont une adresse physique.

Les joueurs à l'extérieur de la zone immédiate couverte par Soccer Chaleur ne pourront PAS participer aux activités du club s'ils essaient pour une équipe d'obtenir un avantage compétitif, comme jouer avec une meilleure équipe pour atteindre les provinciaux.

Les joueurs qui ont commencé une saison avec un autre club doivent d'abord recevoir un formulaire de libération signé par le club initial.